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Vragen:  

13e Algemene ledenvergadering juni 2020 digitaal uit te voeren via e-mail 

 

Er is 1 stem voor de voorstellen van het bestuur binnengekomen, de rest van de leden 

hebben zich onthouden. 

 

1e vraag: Jaap Elshout vraagt naar aanleiding van de notulen van de vorige ALV hoe het zit 

met het doen van vrijwilligerswerk in de baan. 

Punt in notulen: Jaap Elshout vraagt of het nu echt niet mogelijk is wat vrijwilligerswerk in de 

baan te doen, evenals het hebben van Marshalls in de zomerperiode. Het bestuur zal het met 

de baan bespreken.  

Antwoord: De baan staat niet negatief tegenover vrijwilligerswerk door leden. De 

greenkeepers zijn wel huiverig, met name op het gebied van de kennis.  

 

2e vraag: De herencommissie vraagt hoe het zit met de horeca na de verbouwing in 

januari/februari 2021. Kunnen we nog prijsuitreiking doen e.d. 

Antwoord: In overleg met de heren van Herk is vastgesteld dat zij hiervoor een oplossing 

gaan vinden die past bij hun horecaconcept. Het bestuur zal in overleg blijven. 

 

3e vraag: De golfbaan heeft het volgende: Mis in de begroting de gratis ballen die bij het 

lesgeven worden verschaft op basis van 20 leskinderen is dat op jaarbasis minimaal € 1500,--. 

Door het covid-19 virus en de daarbij komende financiële consequenties zijn we genoodzaakt 

om van de vrijwillige bijdrage af te zien. 

Antwoord: Als bestuur kunnen we begrijpen dat ten gevolge van het Covid-19 virus er niet 

voldoende middelen zijn om de vrijwillige bijdrage van de golfbaan aan de jeugdlessen te 

betalen. Daarnaast zijn we ontzettend blij dat de golfbaan ook dit jaar weer gratis ballen 

geeft bij de jeugdlessen. Elk jaar hebben we de bijdrage voor de jeugd ontvangen, die de 

laatste jaren echt gebruikt wordt om jeugd in de golfsport te bevorderen. Het bestuur wil 

daarvoor de golfbaan heel hartelijk bedanken, met de hoop dat als het coronavirus 

bedwongen is, we in de toekomst weer op een bijdrage mogen rekenen. 

 

 

 

 


